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Fusie 
 

oals het er nu naar uit ziet, 
zal op 1 januari 2022 de 

fusie tussen Purmerend en 
Beemster worden gerealiseerd.  
Vanaf die datum zijn wij één ge-
meente. Om tot deze fusie te ko-
men moet er nog veel gebeuren 
om dit soepel te laten verlopen. 
Dit geldt niet 
alleen op be-
stuurlijk ni-
veau tussen 
beide gemeenten, maar heeft ook 
zijn gevolgen voor de politieke 
partijen. Ook deze zullen, zeker de 
landelijke partijen, als partij moe-
ten gaan fuseren tot één afdeling 
van de landelijke partij. Zo zullen 
dus ook CDA Purmerend en CDA 
Beemster gaan fuseren. Dit zijn 
processen die vroegtijdig moeten 
worden ingezet, om als de fusie is 
gerealiseerd ook direct als vol-
waardige politieke partij te kunnen 
functioneren. Daarom doen wij als 
bestuur een beroep op u, als leden 
van CDA Purmerend, ons hierbij 
bij steunen. Eenvoudig gezegd, 
hebben wij leden nodig, die bereid 
zijn ons actief te steunen bij dit 
proces. Aan de fusie van de twee 
gemeenten gaat een heel proces 
vooraf, zowel op gemeentelijk ni-
veau als bij de politieke partijen.  
Bij de vorming van de nieuwe ge-
meente, zal ook een nieuw ge-
meentebestuur worden gekozen, 
dus zal er een gemeenteraadsver-
kiezing worden gehouden. Als par-
tijen, dus ook het CDA moeten wij 
ons daarop voorbereiden. Het is de 
bedoeling, dat er naast beide be-
sturen een commissie wordt sa-
mengesteld uit leden van CDA 
Purmerend en Beemster, die dit 
hele proces, naast de besturen, zal 
gaan begeleiden. Het is goed, dat 
als de fusie tussen Beemster en 

Purmerend is gerealiseerd er ook 
één CDA Purmerend/Beemster is 
gevormd, om met een frisse start 
te beginnen. 
Voor Purmerend geldt, dat wij als 
bestuur het een goede start van 
CDA Purmerend/Beemster vinden, 
ook met een nieuw bestuur aan te 
treden. Hier speelt ook wel in mee, 

dat de meeste 
leden van ons 
bestuur eigen-
lijk al aan het 

eind van hun termijn zijn, dat men 
in het bestuur mag zitten.  
 

ellicht voelt u de bui al han-
gen! Op de Algemene Leden 

Vergadering van 1 april heb ik het 
volgende ook onder de aandacht 
gebracht van de aanwezige leden. 
Wij zoeken leden, die mede bereid 
zijn om het fusieproces te begelei-
den. Het lijkt mij zeker een uitda-
ging om dit fusieproces van CDA 
Purmerend en CDA Beemster in 
samenwerking met leden uit de 
Beemster uit te voeren. 
Ik denk wel te mogen zeggen, dat wij 
een interessante periode tegemoet 
gaan, een fusie tussen twee Gemeen-
tes komt wel vaker voor, maar om 
zo’n proces in je eigen gemeente mee 
te maken is, denk ik, best wel interes-
sant. Wij rekenen op U. 
 

Jan Schuuring, voorzitter  
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Hoe kleine dingen 
van grote waarde 

kunnen zijn 
 

k denk dat het 2014 was 
toen de Westerdraaij, de 

dijk met het pad langs de 
ringvaart in de wijk Over- 
where, werd verstevigd en 
heringericht.  
Het dijkje is altijd druk met 
wandelaars, hardlopers, men-
sen die hun hond uitlaten en 
ouderen die een rondje lopen. 
Vóór de herinrichting stonden 
er een paar bankjes. Maar ze 
zijn weg, en dat is jammer. 
Voor al die mensen die er zo 
graag willen genieten van het 
mooie uitzicht over de Beem-
ster en voor ouderen die even 
uit willen rusten.  
 

 
 

Eveline Tijmstra 
 

n 2015, in een gesprek dat ik 
als fractievoorzitter heb met 

ouderen uit de wijk, wordt deze 
situatie aangekaart. “Dat snap 
je niet als je 30 bent, dat je 
even moet uitrusten tijdens een 
wandeling” wordt mij vriendelijk 
maar duidelijk verteld. Ik breng 
de bewoners in contact met de 
gemeente en kaart het pro-
bleem aan in de wijkkerngroep. 
Daarna is er regelmatig overleg 
tussen deze partijen en gaat 
men ter plekke kijken om zich 
te overtuigen van de noodzaak. 
Maar bankjes komen er niet.  
 

n 2016 schrijft een inwoner 
uit de wijk een artikel in de 

wijkkrant over het belang van 
de rustpunten voor ouderen. 
Ook dat verandert niets aan de 
situatie. Eind 2016 word ik be-
noemd als wethouder en word 
ik tevens wijkwethouder voor 
de wijk Weidevenne. Tijdens 
een ronde door de Weidevenne 
met de wijkkerngroep stoppen 
we bij een bankje. De mensen 
van de wijkkerngroep vertellen 
mij dat een oudere vrouw uit de 
wijk aan de gemeente gevraagd 
heeft of op deze plek een bank-
je kon komen. Het was voor 

haar een belangrijk rustpunt in 
de looproute naar het winkel-
centrum. Om de afstand in één 
keer te lopen was te ver. In dit 
geval is het bankje niet alleen 
een rustpunt. Het bankje geeft 
mensen de vrijheid om het huis 
uit te gaan en zelfstandig naar 
het winkelcentrum te gaan, 
onder de mensen te zijn. Door 
de bureaucratische molen van 
de gemeente heeft het een paar 
jaar geduurd voordat het bank-
je geplaatst werd. Toen het 
bankje er eenmaal stond, was 
de vrouw die het aangevraagd 
had overleden. Zij heeft er geen 
gebruik meer van kunnen ma-
ken. Dit verhaal heeft mij als 
wethouder diep geraakt. Ik heb 
mijzelf beloofd dat mij dit niet 
zou overkomen.    
 

n 2017 vraagt de CDA-fractie 
aandacht voor wandelroutes 

en rustpunten voor ouderen.  
Naast het sociale aspect is het 
ook gewoon goed voor de ge-
zondheid als mensen langer 
blijven bewegen. Een wandeling 
maken kan in deze gevallen 
echter vaak alleen als er op de 
looproutes voldoende plekken 
zijn om even uit te rusten. Dat 
vraagt om voldoende zitbankjes 
op aantrekkelijke en strategi-
sche plaatsen. Er worden door 
de CDA-fractie politieke vragen 
gesteld over het terugplaatsen 
van de bankjes aan de Wester-
draaij. Zonder resultaat. 
 

et is een dossier dat ik niet 
los kan laten. In 2018 keer 

ik terug in het nieuwe college 
met een nieuwe portefeuille, 
waaronder het beheer van de 
openbare ruimte. Ik gá hier nu 
over, realiseer ik mij. Dan móét 
het toch mogelijk zijn om de 
bankjes teruggeplaatst te krij-
gen? We gaan met een groot 
team van ambtenaren en de 
ouderen, die ik jaren geleden al 
gesproken heb, ter plekke langs 
om te kijken wat nodig is. Een 
kleine vijf jaar later staan er 
dankzij de enorme inzet van de 
ambtenaren en de medewer-
king van het Hoogheemraad-
schap weer twee bankjes op de 
Westerdraaij. Eindelijk kan ik 
het dossier afsluiten.  
In de politiek gaat het niet al-
leen om grote onderwerpen. 

 
 

Bankje aan de Westerdraaij 
 

Ook kleine zaken kunnen van 
enorme waarde zijn. En als 
wethouder kun je ook hier juist 
iets in betekenen. Ik hoop dat 
de ouderen die graag een wan-
deling maken over de dijk nog 
vele jaren kunnen genieten van 
de bankjes die geplaatst zijn.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

Versoepeling 
kinderpardon 

 

n het Noordhollands Dagblad 
van 21 januari jl. was een 

artikel opgenomen met als titel 
‘Versoepeling kinderpardon’. 
Rob Duijker heeft daarop gerea-
geerd met een ingezonden brief, 
die geplaatst is in dezelfde krant 
op 26 januari. In zijn tekst is 
geschrapt waardoor het leek of 
de gemeente Purmerend over 
het kinderpardon ging. Om dat 
recht te zetten is hieronder de 
ongewijzigde tekst opgenomen.  
 

Ingezonden brief van 
Rob Duijker 

 

et de titel Versoepeling 
Kinderpardon ben ik erg 

verheugd. Dat komt omdat ik 
als CDA-fractievoorzitter op 
27 maart 2018 in de ge-
meente Purmerend afscheid 
nam van het raadswerk na 
16 jaar. In mijn afscheids-
speech* heb ik mijzelf de 
vraag gesteld waarover ik 
een ander standpunt nu zou 
innemen, dan we als CDA- 
fractie hadden ingenomen. 
 

 
 

Rob Duijker 
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In 2011 speelde de asielzaak 
van Mauro Manuel. De CDA- 
fractie moest toen kiezen uit 
twee kernwaarden van de vier 
kernwaarden van het CDA: a) 
Gerechtigheid en b) Solidariteit. 
De CDA-fractie koos toen voor 
gerechtigheid, iedereen moet 
op dezelfde wijze behandeld 
worden en voor Mauro moesten 
we geen uitzondering maken. 
Niet dat de gemeente Purme-
rend hierover zou gaan, maar 
andere partijen wilde wel graag 
weten hoe de CDA-fractie hier-
over dacht. Als CDA-fractie 
volgde wij de landelijke koers.  
 

ater ben ik hierover anders 
gaan denken, door de zeer 

lange asielprocedures mogen 
kinderen die in Nederland zijn 
geboren of zijn opgegroeid niet 
de dupe worden door terugzen-
ding naar het land waar de ou-
ders vandaan zijn gekomen. De 
zeer lange asielprocedure is, 
met als sluitstuk een uitzetting, 
niet te rechtvaardigen. Blijft 
over solidariteit voor deze kin-
deren, die zij ook verdienen. 
Gelukkig is gebleken dat binnen 
het CDA meerdere personen 
zijn opgestaan om dit nu ook 
uit te dragen en de landelijke 
koers te wijzigen. 
 

Rob Duijker, 06-22804696 
 

* Terugkijken vanaf minuut 50:  
https://purmerend.raadsinform
atie.nl/vergadering/483692/ge
meenteraad%2027-03-2018  
 
Parkeren in de binnen-
stad van Purmerend  
 

et alle bouwplannen in 
en rond onze binnen-

stad verdwijnen er veel par-
keerplaatsen. Met een grote 
parkeerdruk als gevolg.  
Een parkeerdruk die nog eens 
wordt versterkt door het ver-
dwijnen van parkeergarage 
‘t Lammetje. Het CDA zet zich 
al langer in om dit tij te keren 
en kiest daarbij voor een defini-
tieve ondergrondse garage op 
de plek van ’t Lammetje, aan-
gevuld met extra parkeerplaat-
sen rondom het gemeentehuis. 
Wij begrijpen dat men geen 
ijzer met handen kan breken, 
maar willen wel op een zo kort 

mogelijke termijn zicht op deze 
definitieve oplossing. Zo ver-
wachten wij dat de 100 plaat-
sen die na de sloop van 
’t Lammetje terugkomen enige 
verlichting bieden en het par-
keer-verwijssysteem zal leiden 
tot een optimaal gebruik van de 
beschikbare parkeerplekken. 
 

 
 

Pascal Verkroost, fractie-
voorzitter CDA Purmerend 

 
Bezoek aan 

de Boomgaard 
 

n de week van zorg en 
welzijn bracht ik samen 

met Annemiek Nuijens een 
bezoek aan ODC de Boom-
gaard in Purmerend. ODC 
staat voor orthopedagogisch 
dagcentrum. 
Hier wordt aan kinderen vanaf 
twee jaar tot volwassenen van 
18 plus met een verstandelijke 
en lichamelijke beperking een 
zinvolle en leerzame dagbeste-
ding geboden 
In 6 verschillende groepen van 
4 tot 6 personen op verschillen-
de niveaus zijn er activiteiten 
die erop gericht zijn de cliënten 
zoveel mogelijk te stimuleren 
op lichamelijk, communicatief, 
sociaal en emotioneel gebied. 
Er worden ook activiteiten ge-
organiseerd samen met groep 
acht van de naastgelegen ba-
sisschool, en met het kinder-
dagverblijf dat zich ook onder 
hetzelfde dak bevindt. Een 
prachtig initiatief om ervoor te 
zorgen dat men ook al jong 
leert dat mensen met een be-
perking niet eng of raar zijn. 
 

ij de rondleiding mochten 
we kennismaken met alle 

faciliteiten die men tot hun be-
schikking had, waaronder een 
speelzaal, een heerlijk ver-
warmd zwembad waar dagelijks 

gebruik van wordt gemaakt, en 
twee snoezelruimtes waar de 
cliënten even heerlijk tot rust 
kunnen komen. 
In de weekenden kunnen er 
ook cliënten komen logeren 
zodat ouders ook eens wat 
ruimte voor elkaar en eventue-
le andere kinderen uit het ge-
zin hebben. 
Wat mij het meest bijblijft van 
dit bezoek is de passie en liefde 
waarmee de medewerkers zich 
inzetten voor deze groep men-
sen. Ontroerend om te zien en 
met heel veel respect kan ik 
zeggen: Ik ben trots op jullie. 
 

Petra van der Laan,  
commissielid 

 
Nationale Boomfeest-

dag in Purmerend 
 

oensdag 13 maart 
plantte ik samen met 

leerlingen van Openbare Ba-
sisschool De Boemerang en 
Oecumenische basisschool 
Het Baken 40 kleine boom-
pjes aan de voet van de dijk 
bij nieuwbouwproject Klein 
Where aan de Purmerweg. 
Dit in het kader van Nationa-
le Boomfeestdag 2019. 
 

De Nationale Boomfeestdag is 
in de jaren 50 van de vorige 
eeuw opgericht. Om de natuur 
onder de aandacht te brengen 
en kinderen te betrekken bij het 
groen. Het doel van de Stich-
ting is om meer kinderen op de 
lagere school inzicht, kennis en 
begrip voor bomen bij te bren-
gen. Een doelstelling die ik als 
wethouder volledig ondersteun 
en waar we als gemeente graag 
aan bijdragen. Ondanks het 
slechte weer maakten we er 
een feest van.  
 

 
 

et was leuk om horen dat 
kinderen op deze dag met 

elkaar in de klas praten over 
het belang van bomen en groen 
in de stad. Ook tijdens het 
planten konden kinderen vra-
gen stellen aan vakmensen van 
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de gemeente. Bijvoorbeeld wat 
een boom nodig heeft om goed 
te kunnen groeien. Eén van die 
dingen is dat er ondergronds 
voldoende ruimte moet zijn. 
Dat is iets wat je niet direct 
ziet, maar wel van wezenlijk 
belang is om bomen kwalitatief 
goed tot groei te kunnen laten 
komen. Iets waar we met de 
nieuwe groenkoers als gemeen-
te nu vol op inzetten.  
 

Naast dat het ontzettend leuk 
was om dit samen met de kin-
deren te doen, hoop ik ook dat 
kinderen er wat van hebben 
opgestoken.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

Week van zorg  
en welzijn 

 

n de week van 11 tot en 
met 16 maart gingen de 

deuren van diverse zorgin-
stellingen open voor het pu-
bliek. Een mooie manier om 
kennis te maken met de 
specifieke zorg in instellin-
gen van bijvoorbeeld Odion 
in Purmerend.  
Zo bezocht ik De Boomgaard en 
Woonlocatie Ismailiastraat. Op 
uitnodiging van het CDA Me-
demblik bezocht ik Maria Mater 
in ‘t Veld, een mooi voorbeeld 
van wonen en welzijn voor en 
door ouderen. De Boomgaard is 
een orthopedagogisch dagcen-
trum voor kinderen en volwas-
senen met een verstandelijke 
en/of lichamelijke beperking. 
Op de locatie Ismailiastraat 
wonen volwassenen met een 
verstandelijke beperking en 
volwassenen met een verstan-
delijke en auditieve beperking. 
 

 
 

Odion locatie Ismailiastraat Purmerend  
 

Els van den Bosch – lid van CDA 
Medemblik en organisator van 
het werkbezoek – schreef een 
mooi verslag over Maria Mater 
dat ik u niet wil onthouden. 
 

Werkbezoek  
SAMEN NAAR SAMEN 

 

 
 

en diverse groep CDA’ers 
heeft een bezoek gebracht 

aan Maria Mater in ‘t Veld. Dit is 
een extramurale/thuiszorglocatie 
van Woonzorggroep SAMEN. 
Bewoners zijn daar met vrijwil-
ligers (en lichte steun van Sa-
men) zelf bezig om activiteiten 
op te zetten en te ontplooien, 
o.a. gericht op het verminderen 
van eenzaamheid.  
 

“Clubmaat is hiervoor speciaal 
in het leven geroepen.” vertelt 
vrijwilliger Peter Scholten. 
Clubmaat organiseert allerlei 
activiteiten die gericht zijn op 
ontmoeten, om zo het welzijn 
van de bewoners te bevorde-
ren. Yannick Nijsingh (teamlei-
der Welzijn-Service-Diensten): 
“Bewoners kunnen door een 
vaste bijdrage gebruik maken 
van alle activiteiten. Daarnaast 
kunnen we de bewoners maar 
ook mensen uit de wijk soms 
iets extra’s bieden doordat we 
financiële steun ontvangen 
vanuit het Microsoft Fonds en 
een aantal lokale fondsen”. Een 
grote uitdaging is het vinden 
van voldoende zorgpersoneel. 
Daarom doet Samen deze week 
mee aan de ‘Week van Zorg en 
Welzijn’. Verbinding met de wijk 
is essentieel, voor ontmoeting 
maar ook voor het vinden en 
behouden van vrijwilligers. 
Vrijwilligers die ook hier in Ma-
ria Mater dag in dag uit klaar 
staan voor een ander. Zonder 
hen staat alles stil. Er is veel 

waardering voor de program-
ma’s die vanuit het Rijk zijn 
opgestart om de ouderenzorg te 
verbeteren. Denk aan “Waardig 
Ouder Worden” of “Waardigheid 
en Trots”. Deze en meer soort-
gelijke programma’s blijken 
echter volledig gericht op instel-
lingen waar mensen verblijven 
die onder de Wet Langdurige 
Zorg vallen, en dus niet be-
stemd voor thuiszorg. Hierdoor 
kan bijvoorbeeld Maria Mater 
hier geen aanspraak op maken. 
Dit is voor de bezoekende 
CDA’ers zeker aanleiding om dit 
eens onder de aandacht te 
brengen van Hugo de Jonge, 
CDA-minister van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport (VWS).  
 

ot slot komt ook verduur-
zaming aan de orde. Yan-

nick Nijssingh: “De eerste stap-
pen in onze duurzaamheids-
transitie zijn gezet, we zij aan-
gesloten bij Greendeal en doen 
mee met de milieuthermome-
ter. Het zijn kleine stapjes maar 
de eerste stappen zijn gezet.” 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 

Beschermd wonen en 
maatschappelijke opvang 
 

et CDA kan zich vinden 
in de visie ‘Beschermd 

wonen en maatschappelijke 
opvang’ die onlangs uitvoe-
rig is besproken in de com-
missie Samenleving. 
 

 
 

Liesbeth Roet 
 

Psychisch kwetsbare mensen 
moeten zoveel mogelijk onder-
steund, beschermd en begeleid 
worden in hun eigen sociale 
omgeving. Een eigen huis of 
woonplek is voorwaarde voor 
herstel en zelfredzaamheid. 
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Annemiek Nuijens 
 

et CDA heeft in de com-
missie wel zorgen geuit 

over de crises-opvang in de 
avonduren en in het weekend. 
Wij vinden dat er bij acute psy-
chische nood ook buiten kan-
toortijden adequate hulp gege-
ven moet worden; alleen zo 
blijft er draagvlak in de omge-
ving. Er zijn signalen dat dit 
niet altijd goed gaat. 
 

n onze regio is behoefte aan 
een voorziening voor mensen 

met zeer ernstige verslavings-
problematiek. Om overlast te 
voorkomen, moet ook hier pas-
sende zorg worden geboden. 
 

We zijn blij met de toezegging 
van de wethouder in de raad dat 
hij voor de zomer met een voor-
stel voor een nieuwe locatie voor 
de nachtopvang zal komen.  
 

Liesbeth Roet, commissielid 
en Annemiek Nuijens, raadslid 

 
Hoe staat het met  

de Helmroute? 
 

n maart 2018 heeft het 
CDA Purmerend een ini-

tiatiefvoorstel ingediend om 
te komen tot een hardloop-
route in het Leeghwater-
park en deze te vernoemen 
naar wethouder Roald 
Helm, die afscheid nam. De 
raad heeft toen met alge-
mene stemmen besloten om 
dit te realiseren. Het CDA 
was benieuwd wanneer dit 
plan wordt uitgevoerd en 
stelde daarom vragen aan 
het college. 
 

‘’Kunt u aangeven hoe het staat 
met de aanleg van de Helmroute 
in het Leeghwaterpark en wan-
neer de route in gebruik kan 
worden genomen?’’ 

Daarop kwam het volgende 
antwoord: ‘’Het afgelopen jaar 
zijn diverse vakdisciplines (we-
gen, groen, hondenbeleid, sport 
etc.) met elkaar in gesprek ge-
weest en hebben zij een inven-
tarisatie gedaan betreffende de 
aanleg van de Helmroute in het 
Leeghwaterpark. Door ziekte en 
personele wisselingen is de sa-
menstelling van de groep een 
aantal malen gewijzigd en is het 
proces daardoor tijdelijk stil 
komen te liggen. Dit heeft voor 
de nodige vertraging gezorgd. 
Inmiddels is de uitvoering op-
gepakt en gaan we met Spurd 
in gesprek om te kijken op wel-
ke wijze dit jaar een Helm-route 
in het Leeghwaterpark gereali-
seerd kan worden.  
 

 
 

vlnr: Pascal Verkroost,  
Roald Helm en Eveline Tijmstra 

 

We kunnen dus op zoek naar de 
loopschoenen. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 

Discussiebijeenkomst 
‘Landbouw of Water’ 

 

uim 200 personen uit de 
regio kwamen op 7 fe-

bruari 2019 naar het Van 
der Valk Hotel voor deze 
bijeenkomst die ging over de 
toekomst van de agrarische 
sector in Noord-Holland. 
Discussieleider Rob van Gaal-
en (oud-dijkgraaf) trapte di-
rect fors af met de stelling 
“Moeten we veengebieden 
onder water zetten?” “Bij-
voorbeeld een kwart?”  
Slechts een enkeling (van 
GroenLinks) vond van wel.  

 

p vlotte wijze meldde de 
eerste spreker CDA-

parlementariër Annie Schreij-
er-Pierik het grote belang van 
Europa voor de agrariërs. Zij gaf 
op scherpe wijze aan dat het 
CDA (EVP in Europa) bijna als 
enige de belangen van de boeren 
echt stevig behartigt. Zelden is 
er directe steun van de andere 
partijen voor de agrarische be-
langen. Ze benadrukte ook dat er 
veel meer gehaald kan worden 
uit Europa. Zij wees op Duitse 
agrariërs die één afgevaardigde 
hebben die geld dat in Brussel 
beschikbaar is doorsluist. Neder-
land laat geld liggen!! Haar inzet 
in Europa is en zal zijn -
‘voldoende hoogwaardig voedsel 
voor Europa’ -‘een leefbaar 
platteland, met een gezonde 
boerenstand!’  
 

illemien Koning-Hoeve, 
CDA-Statenlid, gaf be-

vlogen haar visie weer over het 
tegengaan van de bodemdaling 
in het veenweidegebied. Zij pleit 
voor realisme, haalbaarheid en 
betaalbaarheid in overleg met 
agrariërs. CDA wil zeker geen 
moeras van 27.000 ha, maar wel 
experimenteren met enkele ge-
bieden. Kortom: behoud van de 
koe in de wei en de weidevogels. 
Bovendien moet het verdienmo-
del voor de agrariër beter aan-
sluiten bij natuurbeheer inclusief 
landbouw.  
 

DA-lijsttrekker Frank Fro-
wijn van het waterschap 

(Hoogheemraadschap Hollands 
NoorderKwartier) pleit voor een 
veel intensievere samenwerking 
bij het oplossen van de proble-
men die samenhangen met de 
veranderingen van het klimaat. 
Veiligheid staat voorop en ver-
volgens agrarisch belang en 
natuurbehoud.  
Bij de vragenronde met de zaal 
bleken de drie sprekers eens-
gezind te zijn over de aanpak 
waarbij natuurbeheer inclusief 
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landbouw veel meer aandacht 
moeten krijgen binnen het lan-
delijk CDA en de gemeenten èn 
in samenwerking met de boe-
ren. De zaal pleitte voor een 
stevige campagne want ook de 
stedelingen moeten bereikt 
worden.  
 

oorzitter Hettie Pott dankte 
voor de enorme belang-

stelling en riep op om vooral te 
gaan stemmen op 20 maart 
voor Provincie en Hoogheem-
raadschap en op 23 mei voor 
Europa. En vooral ook: word lid 
van CDA. 
 

Overgenomen uit de 

Nieuwsbrief  
van 

 
Preventie en handha-
vingsplan Alcohol 
 

n de commissie Algemene 
Zaken van 21 maart is 

ons gevraagd om het nieuwe 
‘Preventie en handhavings-
plan Alcohol’ te beoordelen. 
Dit plan heeft als doel om het 
schadelijk alcoholgebruik 
onder jongeren en jongvol-
wassenen terug te dringen. 
Zoals bekend leidt overmatig 
alcohol gebruik snel tot per-
manente schade en zorgt 
voor overlast in de gemeen-
te. Om dit te voorkomen is 
een gezamenlijke aanpak 
nodig. De instemming in de 
commissie was in meerder-
heid zodat het als hamerstuk 
naar de raad ging. 
Het CDA gelooft hierbij niet in 
nog meer verbieden noch in een 
hardere aanpak, want jongeren 
voelen zich hierdoor nog meer 
uitgedaagd. Die uitdaging zit nu 
met name in de drankverkoop 
via online webwinkels. Hier is 
het nog zeer eenvoudig om 
alcohol te bestellen zonder een 
gedegen leeftijdscontrole. Het is 
voor handhaving een uitdaging 
om hier goed op te handhaven. 
 

 
 

Michel Segers 
 

et CDA gelooft in samen-
werking gebaseerd op drie 

pijlers, te weten educatie, pre-
ventie en handhaving.  
Educatie aan jongeren, jongvol-
wassenen, ouders en alcohol-
schenkers en verkopers inzake de 
gevolgen van overmatig en scha-
delijk alcohol en drugsgebruik. 
Preventie om te voorkomen dat 
jongeren makkelijk aan alcohol 
en drugs kunnen komen en 
handhaving om te controleren 
op legitiem verkoop van alcohol. 
 

et CDA kiest voor een aan-
pak, waarbij wij jongeren en 

jongvolwassenen serieus nemen 
en in combinatie met hun ouders 
zelf hun verantwoordelijkheid 
laten dragen Dit betekent inves-
teren in voorlichting en in sa-
menspraak met scholen, horeca, 
supermarkten, slijterijen en ver-
enigingen zorgdragen voor ver-
antwoord alcohol verkoop. 
Bij het plan zitten ook de evalu-
atiecijfers van 2014-2018 en 
door goede handhaving zijn de 
resultaten positief, er zijn bij-
voorbeeld minder boetes uitge-
deeld. Minder waarschuwings-
brieven gestuurd en de naleving 
op de regels is bij slijterijen 
gestegen van 64% naar 91%. 
Ondanks de positieve resultaten 
zijn we er nog lang niet, want 
het aantal meldingen voor zie-
kenhuisopname na een alcohol-
vergiftiging stijgt. Het is dus 
daarom van groot belang om de 
inzet op educatie, preventie en 
handhaving uit te breiden. 
Deze aanpak zien wij terug in 
het nieuwe Preventie en hand-
havingsplan Alcohol 2019-2022 
en wij kunnen ons dan ook pri-
ma vinden in dit plan. 
 

Michel Segers, raadslid 
 

Toelichting bij onder-
staand artikel over de 
Nashville verklaring 

 

De Nashvilleverklaring (En-
gels: Nashville Statement) is 
een document over het christe-
lijk geloof, huwelijk en seksuali-
teit dat oorspronkelijk in 2017 in 
de Amerikaanse stad Nashville is 
opgesteld. Met deze verklaring 
wilden de ondertekenaars, 
meest afkomstig uit orthodox en 
conservatief protestantse of 
evangelische kringen, een een-
duidig conservatief christelijk 
geluid laten horen rond thema’s 
als homoseksualiteit, gender-
neutraliteit en transgenderisme. 
De ondertekenaars spreken zich 
uit tegen lhbt-seksualiteit, 
transseksualiteit, het homohu-
welijk, polygamie, polyamorie, 
overspel en seksuele onreinheid. 
De verklaring zegt hier normen 
en waarden ontleend aan de 
Bijbel ten aanzien van seksuali-
teit, geslachtsidentiteit en het 
belang van huwelijkstrouw te-
genover te stellen. 
Overgenomen uit Wikipedia  
 
Nashville-verklaring 
 

et een motie hebben 
Groen Links en de SP 

aandacht in de raadsverga-
dering van februari ge-
vraagd voor de inhoud van 
de Nashville-verklaring en 
de commotie die daarna 
ontstond. De motie riep op 
om de inhoud van de Neder-
landse Nashville verklaring 
af te keuren en openlijk af-
stand te nemen van de 
kwetsende uitlatingen in 
deze verklaring.  
 

 
 

De ondertekenaars van de 
motie verklaren: 
 Zeer teleurgesteld te zijn in 

het besluit van het college 
om geen signaal van solida-
riteit en ondersteuning af te 
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geven door het hijsen van 
de regenboogvlag. 

 

En roepen het college op:  
 Vanaf heden bij vergelijkba-

re situaties de regenboog-
vlag wel te hijsen of een an-
der onmiskenbaar signaal af 
te geven van solidariteit met 
de LHBTI+ gemeenschap.  

 

De stemming staakte bij 18-18 
zodat het voor een tweede maal 
op de agenda van de raad in 
maart komt. 
 

Annemiek Nuijens heeft na-
mens de CDA-fractie het 
volgende betoogt. 
 

urmerend is regenboog-
stad sinds 2012. Daarom 

hijsen we in de stad niet alleen 
de regenboogvlag op 11 okto-
ber, maar worden er in de 
maand oktober allerlei activitei-
ten georganiseerd waarbij di-
versiteit en LHBTI centraal 
staan. 
 

 
 

CDA-wethouder Eveline Tijmstra  
hijst de regenboogvlag 

 

Participeren in die activiteiten en 
de dialoog aangaan voor meer 
begrip, zijn voor het CDA Pur-
merend van grote waarde. Dat 
proberen we ook uit te dragen 
met respect voor ieders eigen-
heid. We zijn niet allemaal ge-
lijk, maar wel gelijkwaardig. 
Twee CDA-wethouders hebben 
zich eerder hiervoor in deze stad 
met volle overtuiging ingezet. 
 

u zijn er mensen, die leven 
met de bijbel in de hand, 

en geloven naar het geschreven 
woord. Dat biedt hen rust en 
zekerheid. Dit is niets nieuws. 
Simpel gezegd, wordt in de 
Nashville-verklaring en verta-
ling gezegd wat men altijd al 
vond. Als de grenzen van dat 
woord vervagen door maat-
schappelijke en wetenschappe-
lijke ontwikkelingen wordt er in 
onzekere tijden gezocht naar de 
oude zekerheid door herhaling 
van regels. Regels die niet meer 

aansluiten bij de tegenwoordige 
tijd. We zijn het niet eens met 
de Nashville-verklaring, maar 
begrijpen het wel. 
 

roenLinks schrijft op haar 
website dat de uitingen in 

de Nashville verklaring onac-
ceptabel, respectloos en niet 
van deze tijd zijn. We begrijpen 
dat mensen door deze verkla-
ring geschokt en boos zijn, 
maar we willen er desondanks 
toch genuanceerd naar kijken. 
Ik ben geen dominee en ook 
geen jurist. Ik lees wel dat arti-
kel 6 van onze grondwet zegt: 
 

“Ieder heeft het recht zijn gods-
dienst of levensovertuiging, in-
dividueel of in gemeenschap 
met anderen, vrij te belijden, 
behoudens ieders verantwoorde-
lijkheid volgens de wet.” 
 

En die vrijheid van meningsui-
ting geldt voor iedereen, voor-
en tegenstanders van de Nash-
ville-verklaring.  
Dit gezegd naast de belangrijk-
ste christelijke leefregel: heb je 
naaste lief, zoals jezelf.  
 

et CDA ziet meer heil in 
een blijvende respectvolle 

dialoog. We willen zo blijven 
bijdragen aan de acceptatie van 
mensen met een andere ge-
aardheid in onze stad. Het hijsen 
van de regenboogvlag bij iedere 
schokkende opmerking of ge-
beurtenis, die wellicht gaan vol-
gen, zal de kracht van het sym-
bool niet versterken, maar eer-
der verzwakken. Dat willen we 
niet en we zullen dan ook niet 
instemmen met de motie. 
 

De motie werd na een tweede 
stemming aangenomen met 19 
voor en 17 stemmen tegen. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 
Uitslagen verkiezingen 
Provinciale Staten en 

Waterschappen 
 

Statenverkiezingen 
Noord-Holland 

 

e provinciale verkiezin-
gen zijn gehouden op 

woensdag 20 maart 2019. 
Ruim 56% van de kiesgerech-
tigden hebben hun stem uit-
gebracht tegen 47% in 2015.  

De grote winnaar is het Forum 
voor Democratie. Die partij ging 
van 0 naar 9 van de 55 zetels, 
en is daarmee tevens de groot-
ste partij in de Provinciale Sta-
ten van Noord-Holland. Het 
CDA ging van 5 naar 4 zetels.  
 

Voor alle details van de PS-
verkiezingen zie:  
https://www.kiesraad.nl/adviezen-
en-publicaties/proces-
verbalen/2019/pvs-ps-uitslag/pv-
noord-holland/pv-uitslag-centraal-
stembureau-provincienoord-
holland-provinciale-
statenverkiezing-2019 
 
Waterschapsverkiezingen 
 

e opkomst voor de ver-
kiezingen van 20 maart 

voor het Hoogheemraad-
schap Hollands Noorder-
kwartier was 52,3% tegen 
ruim 43 % in 2015.  
De grootste winnaar was Groen, 
Water & Land Die partij ging 
van 4 zetels in 2015 naar 7 van 
de 23 zetels in 2019. Het CDA 
ging van 4 naar 2 zetels. 
 

Voor alle details van de water-
schapsverkiezingen zie: 
https://www.hhnk.nl/document.
php?m=1&fileid=40885&f=f0ea
57c006b9d21da12795a270b57b
cd&attachment=0 
 

 
 

Purmerendse kandidaten op de  
CDA-lijst van het Waterschap 

 

Uitslag in Purmerend van de 
PS verkiezingen. 
 

ieuwkomer Forum voor 
Democratie heeft van de 

Purmerendse kiezer met 
23,7%. de meeste stemmen 
gekregen De VVD is tweede 
geworden met 11,2% (was 
16,3%). De PVV bevindt zich op 
de derde plaats met 10,5%, 
maar heeft veel stemmen in 
moeten leveren in vergelijking 
met 2015 (toen 18,7%). 
GroenLinks is juist flink ge-
groeid ten opzichte van 2015: 
9,6% nu (was 4,3%). De PvdA 
kreeg 9,3% van de stemmen 
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(was 11,22%) en het CDA ging 
van 7,9 % naar 5,5% van de 
stemmen. De partijen met de 
minste stemmen in Purmerend 
zijn NIDA (0,4%) en Denk 
(1,3%). De SP kreeg in 2015 
nog 12,3% van de stemmen; 
dit is nu bijna gehalveerd naar 
6,3%. D66 ging terug van 
11,5% in 2015 naar 6,6% nu. 
 

Voor alle details, zie:  
https://www.purmerend.nl/definitie
ve-uitslagen-provinciale-staten-en-
waterschapsverkiezingen 
 

Samengevat door Kees Paul 
 
Enquête uitslag over 

het gebruik van papier 
 

n de nieuwsbrief van ok-
tober 2018 (pag.7), heb-

ben wij een eerste aanzet 
gegeven tot het verminderen 
van de hoeveelheid papieren-
informatie die u vanuit het 
bestuur toegestuurd krijgt. In 
januari 2019 heeft u als lid 
een enquêteformulier ont-
vangen met 8 uitgangspunten 
waarop met resp. EENS of 
ONEENS gereageerd kon 
worden. Middels deze enquê-
te hebben wij alle leden de 
gelegenheid gegeven hun 
mening kenbaar te maken. 
 

 
 

 

De resultaten 
p de gehouden enquête 
hebben 31 leden gerea-

geerd, waarvan zes leden op 
één of twee punten ONEENS 
hadden ingevuld. Omdat in de 
enquête gesteld was, dat de 
leden die het met alle 8 stand-
punten eens waren, de enquête 
niet terug behoefden te sturen, 
kunnen we stellen dat een 
overgrote meerderheid achter 
onze doelstelling staat om min-

der papier te gaan gebruiken. 
De leden die opmerkingen ge-
maakt hebben, hebben per 
email geantwoord. Die opmer-
kingen willen wij via deze le-
deninformatie ook aan u allen 
bekend maken.  
 

Op de uitgangspunten 2, 6 en 7 
zijn geen opmerkingen binnen 
gekomen. Dat betekent: ieder 
lid krijgt de uitnodiging voor 
een CDA-ledenvergadering of 
bijeenkomst en de kieslijst van 
CDA Purmerend voor de ge-
meentelijke verkiezingen toege-
stuurd. Alleen leden zonder 
emailadres krijgen de papieren 
versie thuisbezorgd.  
 

De gemaakte opmerkingen met 
betrekking tot de andere punten 
zijn in ons bestuur besproken. 
 

Punt 1: (éénmaal genoemd):  
Ook leden met email zouden 
een papieren versie van de toe-
gestuurde email moeten kun-
nen aanvragen. Ons antwoord: 
Daar gaan we niet in mee, want 
iedereen met email kan zelf de 
papieren versie uitprinten.  
 

Punt 3: (éénmaal genoemd) 
Als punt 1, maar dan met be-
trekking op de notulen van de 
ALV. Ons antwoord: Hiervoor 
geldt hetzelfde als het onder 
punt 1 genoemde antwoord. 
 

Punt 4: (tweemaal genoemd) 
Zij die niet over email beschik-
ken, zouden het conceptverkie-
zingsprogramma op papier 
moeten ontvangen. Ons ant-
woord: Op aanvraag wordt 
hieraan voldaan. Omdat de 
praktijk geleerd heeft dat vrijwel 
niemand (zonder email) rea-
geerde op het conceptverkie-
zingsprogramma, vinden wij dat 
de mogelijkheid die elk lid (zon-
der email) heeft om het con-
ceptprogramma toch te ontvan-
gen voldoende waarborgt dat 
eenieder het concept kan inzien. 
 

Punt 5: (driemaal genoemd): 
Het definitieve verkiezingspro-
gramma van CDA Purmerend 
zou iedereen op papier moeten 
ontvangen. Ons antwoord: 
Hiervoor zijn inderdaad goede 
argumenten voor genoemd. Het 
belangrijkste document van 
onze CDA-afdeling moet zicht-
baarder zijn dan alleen in digi-

tale vorm. Daarom besluiten we 
om het definitieve verkiezings-
programma op papier aan alle 
leden toe te sturen. 
 

 
 

Jan Dorrepaal 
 

Punt 8. CDA nieuwsbrief. Hier-
over zijn twee opmerkingen ge-
maakt, maar ook een paar mon-
delinge reacties van leden heb-
ben ons bereikt, die toch echt 
liever een papieren versie van de 
nieuwsbrief willen ontvangen. We 
gaan als bestuur ons daar nog 
nader over beraden. 
 

Er zijn nog enkele overige (aar-
dige) opmerkingen gemaakt, die 
wij ter kennisgeving aannemen. 
 

Tenslotte: het bestuur bedankt 
eenieder die aan deze enquête 
heeft meegewerkt. We hopen 
hiermee niet alleen kosten te 
besparen, maar tevens een 
kleine (milieu) bijdrage te leve-
ren met het terugdringen van 
papiergebruik.  
 

Jan Dorrepaal, bestuurslid 
 
Bestuursmededelingen 
 

Bedankt als lid 
Dhr. W.J. Cornelissen, Rosa 
Manushof 14, 1442 BH Purmerend 
 

Kopij voor het julinummer voor 
27 juni 2019 sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 
 

Bestuur 
 

Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
 

Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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